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Van:

Verzonden: dinsdag 22 december 2020 10:38

Aan:

CC:

Onderwerp: RE: Kieveen en stikstof

 is betrokken.  

Punt is dat wij er niet uitkomen en nu juist vragen of het stikstofteam ons kan helpen met salderen... 

 

Maw is er Apeldoorn breed een visie hoe om te gaan met projecten die dreigen stil te gaan liggen... 

 

 

 

Verzonden vanaf mijn Galaxy 

 

 

 

-------- Oorspronkelijk bericht -------- 

Van:  

Datum: 22-12-2020 08:55 (GMT+01:00)  

Aan:

Cc: 

Onderwerp: RE: Kieveen en stikstof  

 

Hoi  

Je bent aan het juiste adres. Ik heb onze  (OVIJ) toegevoegd. Dit mede omdat de OVIJ de milieuvergunningen 

uitvoert voor ons. Je vraag zal eerst inhoudelijk bekeken moeten worden waarna gereageerd kan worden over de te 

volgen procedure. @  en @  zullen hierna moeten kijken. Uiteindelijk geeft de provincie de vergunning 

af voor de Wnb (stikstof). Zij doen dit op basis van de onderzoeken die de aanvrager aanlevert.  

Hopelijk heb ik je een beetje op weg geholpen.  

Groet van 

 

 

Verzonden vanaf mijn Galaxy 

 

 

 

-------- Oorspronkelijk bericht -------- 

Van:  

Datum: 22-12-2020 07:26 (GMT+01:00)  

Aan:

Cc: 

Onderwerp: RE: Kieveen en stikstof  

 

Goedemorgen, 
Zou ik een reactie mogen ontvangen op onderstaande mail?  
Hebben jullie (  heeft out of office aanstaan dat weet ik) deze ontvangen? 
Ben ik aan het juiste adres? En kunnen jullie er wat mee? 
Of moet ik ergens anders zijn (zo ja waar?) 
  
Ik moet begin van het jaar de bedrijven en de wethouder op de hoogte stellen van dit ‘probleem’. 
Indien meer uitleg nodig is dan kan ik dat natuurlijk geven! 
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* Geanonimiseerd op grond art 5.1 lid 2e WOO.
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Hoor graag! 

 
  

Van:   
Verzonden: dinsdag 15 december 2020 14:35 
Aan:
CC:  
Onderwerp: Kieveen en stikstof 
  
Beste , 
Ik ben PL van 2 projecten waar stikstof een negatieve rol speelt: 
De eerste spraken wij elkaar eerder over: het project in Hoenderloo (CPO) van 20 woningen. 
  
De tweede en daar mail ik nu over is bedrijventerrein Kieveen. Een uitbreiding van 4 ha bedrijventerrein in Loenen. 
We hebben daar van de zomer weer nieuw leven in geblazen en uit een eerste berekening leek het plan wel 
haalbaar. Een tweede berekening pakt mn in de gebruiksfase niet goed uit. 
  
Wij gaan de volgende sporen onderzoeken: 

1. Nog aan de knoppen draaien (invoergegevens) maar dat hebben we al een keer gedaan 
2. Ontwikkeling mogelijk maken door gebruik te maken van de wijzigingsbevoegdheid die er nu op ligt  
3. Opsplitsen in kleinere plannetjes van 0,5 tot 1 ha 
4. Extern salderen  

  
Nu wil ik jullie vragen of jullie mij kunnen helpen. Ik neem aan dat in de projectgroep stikstof (wij krijgen op 11 januari 
een presentatie van  volgens mij) gekeken wordt naar welke projecten on hold staan en of gemeentebreed 
gesaldeerd kan/moet worden. 
  
Voordat ik wethouders en de bedrijven ga informeren wil ik graag weten hoe ik geholpen kan worden? 
Ik heb de berekeningen van destijds en van afgelopen week erbij gedaan. 
  
Groet
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* Geanonimiseerd op grond art 5.1 lid 2e WOO.


